

香港舉重健力總會有限公司

The Hong Kong Weightlifting and Powerlifting Association Limited

2023 入會申請表 Membership Application Form

REGISTRATION OF MEMBERSHIP 會員註冊表

Name

姓名 _____

(Chinese 中文)

(English 英文)

Date of Birth

出生日期 _____

Sex

性別 _____

Occupation

職業 _____

E-mail

電郵地址 _____

Home Address

住址 _____

I/D card or Passport Number

身份證號碼 _____

Tel. No.

電話 _____

Affix photo here
(Photo must be
attached or the
application will be
rejected)

照片貼在上格
(必須提供照片，否
則申請將不被接納)

Remarks: -

(For Office use)

備註：

(此格不用填寫)

申請加入會員類別：普通會員 / 學生會員 / 永久會員

Type of Membership: Ordinary Member / Student Member / Permanent Member

過往活動申報：

請問由申請入會當日起計過去 12 個月內是否曾經參與並非由本會主辦之健力比賽？ 是 否

(參與包括以運動員、裁判或工作人員身份參加該活動)

(注：依本會規章 47 條，除非得到執行委員會的同意：(a)會員不可以參加由非本會舉辦的比賽；(b)不得允許 HKWPA 的工作人員為非總會或總會下屬成員主辦的比賽擔任裁判或提供協助，或為不屬於總會的組織提供指導。)

如答“是”，請填寫以下資料：

Declaration of past activities:

Have you participated in any powerlifting competition (as an athlete, referee or staff) which was not organized by HKWPA in the past twelve months? If the answer is "Yes", please state the competition name, competition date and the name of organizer.

(Note: According to the HKWPA's "Articles of Association" Article No.47, no member of the affiliated organization shall be permitted to participate any competition or display organized by organizations whether affiliated or not affiliated to the HKWPA without prior approval from the HKWPA Executive Committee.)

活動名稱

Event Name

活動名稱

Event Name

活動日期

Event Date

活動日期

Event Date

主辦單位

Organizer

主辦單位

Organizer

個人資料收集聲明：

本人清楚及同意上述所提供有關資料將作為申請入會、報名參賽有關活動之用。本人謹此聲明，願意遵守香港舉重健力總會有限公司《組織章程及細則》內之條文，並會履行會員的義務；及同意香港舉重健力總會有限公司可使用本人的個人資料及參與活動時所拍攝或攝錄的圖片、映像，以達致《組織章程及細則》內所列述的目的和提供的服務。

簽署： _____ 日期： _____

而根據個人資料(私穩)條例(香港法律第 486 章)閣下有權要求查閱及更正閣下之個人資料，根據條例，本會可徵收合理之手續費，以處理閣下查閱其個人資料的需求。

Personal Information Collection Statement:

I understand and agree that the information provided above will be used for the application for membership and registration for the relevant activities. I hereby declare that I am willing to abide by the "Articles of Association" of the Hong Kong Weightlifting and Powerlifting Association Limited, and will abide by obligations of a member; and agree that the Hong Kong Weightlifting and Powerlifting Association Limited can use my personal data, pictures and images taken or recorded during the event to achieve the purposes and services stated in the "Articles of Association".

Signature: _____ Date: _____

According to the Personal Data (Privacy) Ordinance (Chapter 486), you have the right to request access to and correct your personal data. According to the Ordinance, HKWPA may charge a reasonable fee for complying with your request.

香港舉重健力總會有限公司

申請入會和退會須知

- (一) 申請入會及退會政策
1. 凡符合本會入會資格者皆可申請入會。
 2. 本會全年均接納入會及退會申請。如申請人未合符入會資格，本會盡快將通知申請人。

(二) 會員類別和申請資格

會員註冊費 HK\$100 (由 2023 年 1 月 1 日起非 2022 年度會員需繳付會員註冊費)

會籍共分為三大類別，各項申請資格及每年費用資料如下：

會員類別	申請資格	年費
1. 普通會員	贊同本會宗旨及有興趣參與本會工作及活動任何年齡人士。 (會籍期限為一年-2023 年 1 月 1 日至 12 月 31 日)	HK\$200
2. 學生會員	贊同本會宗旨及有興趣參與本會工作，持有本地學生證明文件之會員，年齡為 16 至 25 歲。(會籍期限為一年-2023 年 1 月 1 日至 12 月 31 日)	HK\$50 (免會員註冊費)
3. 永久會員	(1) 贊同本會宗旨及有興趣參與本會工作及活動任何年齡人士。 (2) 需已連續三年或以上成為普通會員。 (4) 持有香港居民身份證三年或以上。 (3) 以書面提出申請後，並通過執委會的批准。	HK\$2,000

(三) 入會及退會手續

A. 普通會員

1. 將填妥會員登記表，親自遞交、郵寄至本會。
2. 本會有權要求首次申請人提交身份證明文件作核對用途，有關副本於核對後將立即銷毀。
3. 如申請人為殘疾人士，則需提供殘疾證明：如殘疾人士登記證、殘疾駕駛許可證或其他證明文件。
4. 入會申請表將交由秘書處審批。
5. 如欲退出本會，會員或其親友請與本會職員聯絡，或以書面通知退會申請。已繳交之會費將不獲退還。

B. 學生會員

1. 持有本學生證明文件，年齡為 16 至 25 歲的學生，均可申請成為學生會員；而為方便同時更新會員個人之資料，申請人需再次填妥會員登記表及遞交有關證明文件。
2. 如欲退出本會，會員或其親友請與本會職員聯絡，或以書面通知退會申請。已繳交之會費將不獲退還。

C. 永久會員

1. 永久會員擁有選舉權及被選舉之權利。
2. 可優先報名參與本會活動。
3. 如欲退出本會，會員或其親友請與本會職員聯絡，或以書面通知退會申請。已繳交之會費將不獲退還。

(四) 暫停及終止會籍

1. 如會員違反會章，執委會擁有終止會員會籍之權力，以保障本會之利益及名譽。
2. 會員如若未事先經本會批准，參與其他團體的健力賽(例如 IPL, GPA, GPC, IPO, WDFPL, WPA, WPC, WUAP)，即使該會員曾繳交會員會費，亦會被視為放棄 HKWPA 會籍。

(五) 會員義務

所有會員應盡以下義務及守則：

- a. 盡力推動本會宗旨，遵守規則；及
- b. 會員不得從事有損害本會聲譽及利益的事情；否則本會有權開除其會籍並保留追究權利。

(六) 查詢

香港舉重健力總會有限公司 (辦事處)
地址：香港銅鑼灣掃桿埔大球場徑 1 號奧運大樓 1005 室
電話：2504-8193
電郵：pokkimwon@hkwp.org.hk 網址：www.hkwp.org.hk

Hong Kong Weightlifting and Powerlifting Association Limited

Information for membership application and termination

(1) Policy for the application and termination of membership

1. Anyone who meets the membership qualifications can apply for membership.
2. HKWPA accepts applications for membership and termination throughout the year. If the applicant is not eligible for membership, HKWPA will notify the applicant as soon as possible.

(2) Membership categories and application eligibility

Membership registration Fee HKD\$100

(Applicant who are not HKWPA member in 2022 must pay the Membership Registration Fee, Starting from 1st January, 2023)

Membership is divided into three types. The application eligibility and fees are as follows:

Membership Category	Application Eligibility	Annual membership fee
Ordinary member	Anyone who agrees with the purpose of HKWPA and is interested in participating in the work and activities of HKWPA. (Membership validity is one calendar year - 1 st January to 31 st December, 2023)	HK\$200
Student member	Anyone who agree with the purpose of HKWPA and are interested in participating in the work of HKWPA. Student Member needs to hold a valid local student certification documents and are between the ages of 16 and 25. (Membership validity is one calendar year – 1 st January to 31 st December, 2023)	HK\$50 (Exempt from membership registration fee)
Permanent member	(1) Anyone of any age who agrees with the purpose of HKWPA and is interested in participating in the work and activities of HKWPA. (2) Must have been an ordinary member for three consecutive years or more. (4) Hold a valid Hong Kong Identity Card for three years or more. (3) After the application is submitted in writing and approved by the HKWPA Executive Committee.	HK\$2,000

(3) Membership application and termination procedures:

A. Ordinary members

1. Complete the membership registration form and submit it in person or send mail to HKWPA.
2. The Association reserves the right to require first-time applicants to submit identification documents for verification purposes. The relevant document copies will be destroyed immediately after verification.
3. If the applicant is a person with disabilities, proof of disability is required: such as a registration card for persons with disabilities, a disabled driving permit or other supporting documents.
4. The application form for membership will be transferred to the HKWPA Secretariat for approval.
5. If you want to withdraw from the association, member or their relatives and friends should contact HKWPA staff or notify the termination in writing. Membership fees paid will not be refunded.

B. Student Membership

1. Students aged 16 to 25 with a valid local student certification document can apply to become a student member; in order to update the personal information, the applicant needs to fill in the membership registration form and submit the relevant certification documents again.
2. If you want to withdraw from the association, member or their relatives and friends should contact HKWPA staff or notify the termination in writing. Membership fees paid will not be refunded.

C. Permanent Membership

1. Permanent members have the right to vote and be elected.
2. Priority can be given to register to participate in the activities of HKWPA.
3. If you want to withdraw from the association, member or their relatives and friends should contact HKWPA staff or notify the termination in writing. Membership fees paid will not be refunded.

(4) Suspension and termination of membership

1. If a member violates the Articles of Association of HKWPA, the executive committee has the right to terminate the membership to protect the interests and reputation of HKWPA.
2. If a member participates in competitions organized by other Associations/Groups (such as IPL, GPA, GPC, IPO, WDFPL, WPA, WPC, WUAP) without the prior approval of HKWPA, even if the member has paid the membership dues, it will be considered as abandoning the memberships of HKWPA voluntarily.

(5) Member Obligations

All members shall fulfill the following obligations and rules:

- a. Make every effort to promote the purpose of HKWPA and abide by the rules; and
- b. Members shall not engage in things that damage the reputation and interests of HKWPA; otherwise, HKWPA reserves the right to terminate their membership and reserves the right to pursue.

(6) Inquiry

The Hong Kong Weightlifting and Powerlifting Association Limited (Office)

Address: Room 1005, Olympic Building, 1 Stadium Path, So Kon Po, Causeway Bay, Hong Kong

Tel: 2504-8193 Fax: 3104-1908

Email: pokkimwon@hkwp.org.hk Website: www.hkwp.org.hk